
Voorzitter: Korthals Altes

Tegenwoordig zijn 68 leden, te
weten:

Baarda, De Beer, Bemelmans-Videc,
Van den Berg, Bierman-Beukema toe
Water, De Boer, Boorsma, Braks, Van
den Broek-Laman Trip, Van Bruchem,
Castricum, Dees, Doesburg, Dölle,
Dupuis, Van Eekelen, Eversdijk, Van
Gennip, Ginjaar, Hessing, Van
Heukelum, Hilarides, Hirsch Ballin,
Hofstede, Holdijk, Van den Hul-Omta,
Jaarsma, De Jong, Jurgens,
Kneppers-Heynert, Kohnstamm,
Korthals Altes, Van der Lans, Van
Leeuwen, Lemstra, Lodders-Elfferich,
Luijten, Lycklama à Nijeholt,
Meindertsma, Pastoor, Pitstra,
Platvoet, Le Poole, Rabbinge,
Rosenthal, Ruers, Van Schijndel,
Schuurman, Schuyer, Stekelenburg,
Stevens, Swenker, Tan, Terlouw,
Timmerman-Buck, Varekamp, Ter
Veld, Veling, De Vries, Van Vugt,
Werner, Wiegel, Witteveen, Woldring,
De Wolff, Wolfson, Wöltgens en
Zwerver,

en de heren Korthals, minister van
Justitie, en Cohen, staatssecretaris
van Justitie.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Schoondergang-Horikx, wegens
verblijf buitenslands;

Bierman, wegens ziekte.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen

stukken staan op een lijst, die in de
zaal ter inzage ligt. Op die lijst heb ik
voorstellen gedaan over de wijze van
behandeling. Als aan het einde van
de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik
aan, dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

(Deze lijst is, met de lijst van
besluiten, opgenomen aan het eind
van deze editie.)

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Justitie (VI)
voor het jaar 2000 (26800-VI)
(exclusief onderdeel Politie).

De beraadslaging wordt geopend.
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De heer Hirsch Ballin (CDA):
Voorzitter! In de memorie van
toelichting bij de Justitiebegroting
2000 lezen wij: ’’Justitie voelt zich
verantwoordelijk voor wetgeving,
preventie, handhaving, rechtspleging
en de realisering van de daaruit
voortvloeiende rechtsgevolgen.’’ In
een politiek tijdsgewricht waarin
verantwoordelijkheid nogal eens is
gereduceerd tot een verwijsbord is
dat goed nieuws. Onze fractie wil de
minister van Justitie graag onder-
steunen bij het dragen van verant-
woordelijkheid voor deze kerntaken.
Bij de behandeling van de Justitie-
begroting 1999 heeft onze fractie in
oude samenstelling deze minister
succes en goede resultaten
toegewenst. Dat herhaalt onze fractie
in nieuwe samenstelling graag. Om
eraan bij te dragen dat het gevoel
van verantwoordelijkheid blijft, zoals

dat in de memorie van toelichting is
verwoord, om dat gevoel levend te
houden, zullen wij de minister
steunen waar mogelijk, kritisch
bevragen waar nodig en aanspreken
op zijn verantwoordelijkheid voor
doel, middelen en resultaten.

Als die middelen tekortschieten,
kan dat een onvoorziene omstandig-
heid zijn die de minister moet
uitleggen, maar verder niet hoeft te
verantwoorden. Maar het kan ook
zijn dat het tekort voorzienbaar was
en dus vermijdbaar moet worden
geacht. Daarom hebben wij ons
onlangs nog uitgesproken tegen de
uithuisplaatsing van de landelijke
politiediensten. Daarom hebben wij
ook al in 1996 gewaarschuwd tegen
het wederom te traag tot stand
komen van wetgeving inzake de
bescherming van persoonsgegevens.
Dat is niet alleen een kwestie van
willen, maar ook van kunnen;
daarvoor is de minister verantwoor-
delijk.

De toenmalige minister van
Justitie trachtte ons gerust te stellen:
de termijn van indiening zou worden
gehaald. In feite werd die met acht
maanden overschreden en inmiddels
wordt Nederland door de Europese
Commissie in gebreke gesteld.
Eervorige week verscheen een
advertentie waarin wordt geworven
voor een nieuwe raadadviseur op dit
gebied ter vervanging van iemand
wiens werkkracht in dit project
moeilijk kan worden gemist. Er
moeten immers naast de behande-
ling van dit wetsvoorstel ook nogal
wat inspanningen worden verricht
voor de invoering; een wetsvoorstel
terzake ligt nu bij de Tweede Kamer.
Dat de invoeringswetgeving veel
aandacht vereist, is niet nieuw. Dat
komt vaker voor. De herziening van
het erfrecht, een onderdeel van Boek
4, is in deze Kamer aanvaard met de
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